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Huibert van Rossum   

Vrz. Geniet u ook van wielrennen en in het bijzonder van de Tour de France! Vallen opstaan, doorgaan, 

winnaars, verliezers, pijn en winst! De vergelijking met de Goudse samenleving is snel gemaakt. Je hebt 

elkaar nodig in de Tour om snelheid te maken. Waaiers te rijden om uiteindelijk de finish te halen. 

Vrzt. CDA willen we dat die opgaven gezamenlijk met de Gouwenaars realiseren. De stad maak je samen. 

Dat legt de basis voor een leefbare stad, vandaag en morgen.  

Vrzt. Dat is niet eenvoudig. Er zijn kansen en verbeteringen. Goed dat er een ‘Staat van de Stad’ in de 

voorjaarsnota staat opgenomen. Niet korte termijn denken maar zien wat er aankomt en hierop 

voorbereiden. Het CDA vraagt het college om bij een volgende Staat van de Staat ook een blokje 

Digitalisering en Innovatie. Denk aan ICT (kansrijke apps voor participatie) en innovatie (zoals 

afvalverwerking, chemische recycling) op te nemen. De digitalisering en innovatie gaat razendsnel en biedt 

kansen. Graag een toezegging van het college hierop.  

Vrzt. Om een veilige, leefbare stad met de Gouwenaars te realiseren is een overheid nodig die ruimte 

creëert en samenwerking organiseert. Hier wil het CDA graag een versnelling zien. Het Right to Challenge 

actief inzetten. Zet een onderwerp op agenda en laat je als gemeente door de samenleving uitdagen i.p.v. 

te wachten totdat de samenleving dat zelf doet. Is het college bereid dit als pilot te realiseren? Ook de 

vraag om de stem van jongeren te laten doorklinken bij beleid. Is het college bereid een initiatief voor een 

jongerenplatform te omarmen als gesprekspartner vanuit de Stad?   

Vrzt. Het CDA wil de samenwerkingsverbanden met organisaties versterken. Dit kan mede door 

(meerjarige) subsidies te verstrekken op basis van een gezamenlijke afspraken. Wordt de mogelijkheid 

meegenomen bij de herijking beleid sociaal domein? Graag reactie.  

Vrzrt. Het versterken van verenigingen die bijdragen aan maatschappelijke doelen kan ook door een laag 

OZB tarief te bieden. We zien daarom uit naar de uitwerking van dat punt (amendement Omtzigt).  

Vrzt. Het CDA hecht aan een buurt-specifieke aanpak en verenigingen als volwaardige partners. Daarom 

werken we aan een raadsvoorstel ‘Recht op Samenwerken’. Met dit recht krijgen buurten, 

(sport)verenigingen en georganiseerde groepen meer bevoegdheden. Gouwenaars kunnen daarmee als 

gelijkwaardige partner in de stad samenwerkingsovereenkomsten sluiten met de gemeente. Meer rechten 

bij de Gouwenaars. Samen met Rolf van der Mije van GroenLinks kom ik hierop terug dit najaar.   

Vrzt. Samenleven doe je niet in je eentje. Mensen zorgen voor elkaar. Waar nodig moeten mantelzorgers 

en vrijwilligers ondersteund worden. Denk aan de Rotterdampas. Wij lanceren daarom een Actieagenda 

om mantel- en respijtzorg te versterken en bevelen die agenda aan bij het verder tot stand brengen van de 

nota sociaal domein. Ik bied haar graag de bouwstenen (aan het eind aan) om deze bij nader beleid te 

betrekken.  

Vrzt. Een ander belangrijk punt is eenzaamheid. Het stimuleren van ontmoeting past daarbij, maar ook 

bewegen en sporten in de openbare ruimte. Toegankelijke gebieden en verbindingen zijn daarbij van 

belang. Het CDA ziet dit dan ook graag terug bij de uitwerking van het groenbeleid. Graag een reactie van 

het college. 

Vrzt. De jeugdzorg blijft onderwerp van zorg. Het CDA vraagt aandacht voor de muli probleem gezinnen. 

Wij ontvangen signalen dat het verloop in Gouda hoog is bij de MPG zorgprofessionals. In de regio men 

betere arbeidsvoorwaarden bieden? Wat kan het college doen om de workload zo nodig verminderen en 

het behoud van vertrouwde gezichten bevorderen in Gouda?  

Vrzt. Als CDA vragen we bij de uitwerking van de begroting aandacht voor wat wij noemen Gouds 

burgerschap en veiligheid. Een van de elementen van Gouds burgerschap is integratie. Meedoen en de 

Nederlands taal spreken. En de wil en inzet om iets van deze stad te maken met elkaar. Wat doet het 

college in samenwerking met organisaties en verenigingen om te zorgen voor goede integratie en taal en 

cultuurontwikkeling? Bij beleidsvorming vragen wij hier aandacht voor.  

Vrzt. Veiligheid en leefbaarheid blijft een voortdurende prioriteit. De autobranden laten zien dat veiligheid 

vraagt om inzet van alle kanten. Ook handhaving is van belang. Voor een leefbare stad ook steun voor 



meer BOA en toezicht; goed na te gaan waar tekort zit. Daarom steun voor de VVD motie. CDA komt dit 

najaar terug op ketenregie, want feit dat jongeren op straat laat rondhangen (tieners) en niemand maakt 

zich daar eigenaar van dat probleem versterkt dat we hiermee aan de slag moeten. CDA vraagt ook 

aandacht om buurt initiatieven te versterken om door middel van een netwerk van mobiele telefoons het 

buurtcamera toezicht te versterken. Voorbeelden zijn zijn Neigbourhood Watch of RING? Graag reactie.  

Vrzt. Een bloeiende stad vraagt om ondernemers die willen investeren in die Stad. Een samenwerkende 

meedenkende overheid is daarvoor nodig. Is het college bereid om dit op een hoger plan te tillen en de 

lokale MKB toets voor in te voeren? Graag reactie.   https://www.mkb.nl/lokalemkbtoets-gemeenten  

Vrzt. Afrondend. Het realiseren van doelen gaat hand in hand met zorgvuldig omgaan met Gouds geld. 

Verantwoord investeren in de stad. De risico’s worden uitgebreid weergegeven als PM posten. Lasten en 

baten in beeld dat is goed. Mooi dat begin 2020 een onderzoek naar de raad komt om over een periode 

van 10 jaar te kijken naar lagere lasten. Bij de uitwerking van de PM posten wil het CDA een tijdige 

onderbouwing van maatschappelijke kosten en baten en een sluitende businesscase zien zodat we als 

raad op grond daarvan keuzes kunnen maken! Graag reactie van het college hierop.  

Vrzt. CDA heeft besloten nu zelf geen moties in te dienen want bij de uitwerking van beleid komen we hier 

inhoudelijk op terug.   
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